



Dear Partners and Supporters,

A heartfelt thank you to everyone who contributed to our tractor fund! Your generous financial support has been a huge encouragement to us and a beautiful reminder of God's provision. With your help, we've successfully purchased our new (to us) tractor! We are grateful for the invaluable guidance provided by some and for the prayers that directed us towards a tractor that met our budget and needs. This new addition will be an indispensable tool as we continue to care for the camp. Thank you for being a part of this blessing!

In Christ, for His glory,

Martin & Jacquie

Chers partenaires et supporteurs,

Un immense merci à tous ceux qui ont contribué à notre fonds pour le tracteur ! Votre généreux soutien financier a été une grande source d'encouragement pour nous et un magnifique rappel de la provision de Dieu. Grâce à vous, nous avons pu acheter notre nouveau (pour nous) tracteur ! Nous sommes reconnaissants pour les précieux conseils de certains et pour les prières qui nous ont guidés vers un tracteur correspondant à notre budget et à nos besoins. Cette nouvelle acquisition sera un outil indispensable pour l'entretien du camp. Merci de faire partie de cette bénédiction !

En Christ, pour Sa gloire,

Martin et Jacquie